
MOTION 2 
från Brf.Årevy 
 
 
FÖRSLAG TILL UTVECKLING AV POSTLÅDERADEN. 
 
Antalet postlådor ökar också på området och raden med postlådor vid infarten till Årekläppen 
blir mer och mer "rufsig" och inte minst i oordning adressmässigt. Ett attraktivare utseende på 
infarten till området skulle uppskattas och vi vet att Posten väldigt gärna ser att postlådorna är 
i rätt ordning vad gäller adresserna. 
 
Här skulle man kunna titta på exempel uppe i Årebjörnens nyare områden där postlådorna 
sitter i fina rader på en snygg ställning evt. med ett litet tak som vi redan har över 
anslagstavlan. Lådorna går att sätta upp i två våningar för att förkorta ställningen men här bör 
man rådgöra med posten för rätt höjd.  
Naturligtvis vore det snyggt att ha ett enhetligt utseende på källsorteringslösningen, 
postlåderaden och anslagstavlan. 
Bifogar bilder på snygga postlåderader i Björnänge och Björnen. 
 
 
Styrelsens svar: 
 
Vi håller med om att postlåderaden är i behov av en uppgradering. 
 
Historik: Fram till 2002 fanns det bara 5-6  brevlådor, samt en gul postlåda. När Brf. Årevy byggdes 
sattes det upp 12 brevlådor av entreprenören och när Brf. Fjällvy byggdes tillkom ytterligare 10 
brevlådor och succesivt har ytterligare brevlådor tillkommit utan planering.   
 
MEN: Brevlådorna ingår ej i samfällighetens åtaganden. 
 
Vi föreslår att det bildas en grupp som kartlägger vilka som är i behov av brevlåda 
samt utarbetar ett kostnadsförslag på uppgradering i stil med motionen. 
 
Kostnaderna fördelas på respektive fastighet som önskar brevlåda. 
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